
Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 22. november 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 90
Forslag til lov om lokalplejehjem.
Af ældreministeren (Mette Kierkgaard)

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det har været vigtigt for ministeren, at de nye lo
kalplejehjem etableres som aktieselskaber, når denne selskabsform efter KL’s og de 
Kommunale Velfærdschefers opfattelse vil indebære flere administrative opgaver og mere 
bureaukrati?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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